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Zapytanie radnego 

Szanowny Panie Prezydencie, proszę o wyjaśnienie: 

1. Dlaczego statek Koszałek stoi na kołkach na terenie MZK, 
2. Dlaczego nie pływa jako statek rejsowy lub turystyczny po Jeziorze 

Jamno, 
3. Czy jest sprawny? 
4. Jeśli jest niesprawny i wymaga remontu, dlaczego nie podjęto naprawy 

czasie pomiędzy sezonem 2020 r. a obecnym sezonem 2021 r. 
5. Proszę o szczegóły na temat uszkodzenia jakiemu uległ statek Julek? 
6. Jaki jest orientacyjny okres po którym Julek wróci na wody J. Jamna. 

Bardzo negatywnie odbieram zaistniałą sytuację i fakt, że Koszałek nie 
zapewnia w tej sytuacji połączenia jak ważnego dla promocji turystycznej 
miasta. 
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